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Основания защиты участников (акционеров) при реорганизации
В настоящей статье исследуется базовый вопрос о том, почему и от чего мы защищаем акционеров при реор-

ганизации. После изучения возможных последствий делается вывод, что реорганизация сама по себе не должна 
служить основанием для особого регулирования, а только если в результате происходят конкретные изменения 
параметров компании. В зависимости от данных изменений и должна выстраиваться система защиты акционеров. 
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Grounds for Protection of Members (Shareholders) in Case of Reorganization
This article explores the basic issue of why and what we protect shareholders from when a company reorganises. After 

examining the possible consequences, it is concluded that a reorganisation should not in itself be grounds for special regulation, 
but only if specific changes in the company’s parameters occur as a result. Depending on these changes, shareholder protection 
should be tailored. 
Keywords: company law, reorganisation of companies, protection of shareholders.




